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VESTBJERG SAMRÅD 

EN BY PÅ VEJ, EN BY FOR DIG OG MIG 

 

 

Samrådsmøde 30.09.2020 – Hallen 

Deltagere 

• Unge – elevrådet på Vestbjerg Skole –    Ej indkaldt 

• Ældre – Tove Poulsen (Udpeget af VAC)    

• Borgerforeningen – Kjeld Schulz (Udpeget af Vestbjerg Borgerforening) Afbud 

• Erhvervsforeningen – Ingen repræsentanter             

• Skole – Torben Jensen (konstitueret skoleleder)    

• Institutioner – Henrik Olesen      

• VIF – Torben Carstensen 

• Uniformerede korps –  Ole Bie (udpeget af DDS)      

• Øvrige – Torben Lauridsen og Klaus Fossing     

 

Dagsorden 

Godkendelse af referat 

Referat godkendt. 

Klyngesamarbedet Rundt om Hammer Bakker 

Status på de enkelte projektgrupper  

Mødestedet Rundt om Hammer Bakker: 

Aalborg kommune er i gang med naturplan og friluft plan. Friluftsplanen skulle være klar ultimo september. 

Friluftsplanen er vigtig for at skabe rammerne for MØDESTEDET  

Der arbejdes på at finde egnet sted til mødestedet, hvor der også er plads til infrastruktur med parkering. 

Nogle steder der er i spil  

I nærheden af Sulsted kirke og KFUM Spejderhytten, Jagthytten Torndal – Gennem Bakkerne 50, Ved 

shelterpladsen, Dansepladsen – MTB parkering (det ligger lige op ad Igennem Bakkerne, så nok ikke så 

hensigtsmæssigt til MØDESTEDET), Ved vandtårnet. 

Der holdes møde med lodsejer gruppen og interesse grupper.  

Der er desværre sket en udskiftning af projektlederen fra LYTT, men vi håber ikke det får betydning for 

MØDESTEDET. Næstemøde i styregruppen er 5. oktober. Er på forundersøgelse stadiet ift. Realdania. 

Helhedsplanen siger, at man skal lave satellitpunkter, evt. 5 små steder. Vestbjerg Samråds holdning er at 

dette er en god ide evt. sammen med at skabe en gateways ind i Hammer Bakker uden stenmel. Denne 

holdning skal gøres gældende på næste møde den 5. oktober. Definition på MØDESTEDET, hvad er det??? 

Åndehuller kan være en rigtig god ide. 
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Mobilitet: 

Betina Jørgensen repræsenterer Samrådet i dette projekt. 

Ringen om bakkerne – og I Bakkerne. 

Etablere en cykelsti hele vejen rundt om bakkerne. Der skal arbejdes for en ring om Hammer Bakker. 

 

Kommunikation: 

Henrik arbejder hårdt på at få kommunikationen op at køre. Der skal på et eller andet tidspunkt 
arbejdes for at skabe reklamer på skærmen, så det kan give grundlag for at betale skærmen. 
 
DET ER ET KRAV, AT DE REPRÆSENTANTER FRA VESTBJERG SAMRÅD ER FORPLIGTET TIL AT 
RUNDSENDE AL MATERIALE, SÅ DET KAN VURDERES PÅ MATERIALET, OM DER SKAL INDKALDES TIL 
MØDER ANGÅENDE DE ENKELTE EMNER. 

Projekter i Vestbjerg 

Sti Stråtaget-Vindfløjen – de er i gang med at anlægge den. 

Flagstænger huller – kontakt til Laura Pedersen. 

Hundeskov samt trampestier – Opfølgning med Lars Delfs.  

 

Juletræ 

Tove kigger på et træ ved Marinus på Bakkelyvej. 

 

Annonce Vestbjerg Vejviser 

Vestbjerg Samråd har i fremtiden ikke en annonce. 

Årsmøde 2021 

Afholdes den 10. marts 2021. Mad og Mænd høres ift. mad. Med spisning kl. 18.00. 

Eventuelt 

Næste møde er 21. oktober kl. 17.00 i hallen. 

Torben L og Torben C deltager i møde 7/10 med julebelysningsudvalget. 

 

Referent: Torben Carstensen 


